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دیدگــــــاه

11ورزش a r m a n m e l i . i r

  پایان رأفت 
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

تعویق انتخابات کمیته ملی  
المپیک به نفع ورزش نیست

تسنیم: رئیس فراکسیون ورزش مجلس، 
تعویق انتخابات کمیته ملی المپیک را به نفع 
ورزش کشور نمی داند. »محمدمهدی فروردین« 
درباره احتمال تعویق انتخابات کمیته ملی 
المپیک که طی روزها و هفته های اخیر مطرح 
می شود، اظهارداشت: واقعا اگر چنین قصد و 
نیتی وجود داشته باشد، این اتفاق به ورزش 
کشور آسیب می زند و دیگر نمی توانیم شاهد 
آن انتظاری باشیم که مردم و جامعه ورزش از 
کاروان اعزامی به بازی های آسیایی و همچنین 
المپیک 2024 پاریس دارند. وی ادامه داد: 
المپیک آینده خاص است، چرا که برخلاف 
دوره های قبلی فقط سه سال برای آماده سازی 
ورزشکاران و رسیدن به موفقیت زمان وجود 
داشته است. همین مساله نیز حساسیت کار 
را دوچندان می کند. در چنین شرایطی اگر 
انتخابات کمیته هم به تعویق بیفتد، برنامه های 
این کمیته با اخلال مواجه می شود که این اصلا 
خوب نیست. فروردین در پاسخ به این سوال که 
»به عنوان نماینده یک نهاد نظارتی در کشور و 
در صورت تعویق انتخابات، آیا با نهادهای اصلی 
ورزش برخورد صورت خواهد گرفت یا خیر؟« 
گفت: اگر بخواهیم با قوه قهریه برخورد کنیم، 
این اتفاق شایسته جایگاه افراد نیست و شکل 

خوبی ندارد.

تیم استقلال در هفته اول تن به شکست 
داد. علی لطیفی در خصوص وضعیت استقلال 

و لیگ برتر صحبت کرد.
  درباره دیدار استقلال و سپاهان چه 

نظری دارید؟
در مورد بازی های هفته نخست نمی توانیم 
با قطعیت از نقاط ضعف و قوت همه تیم ها 
صحبت کنیم. تا هفته ششم باید به تیم ها 
فرصت داد و منتظر باشیم تا تفکرات مربیان 
در تیم  های شان جاری شود، بازیکنان با 
یکدیگر هماهنگ شوند تا بازی های زیبایی 
را شاهد باشیم.  سپاهان مقابل استقلال به 
نوعی با بخت و اقبال در کنار هوشمندی برنده 
بازی شد. استقلال از دقیقه ۷0 تا پایان بازی 
با سپاهان، توپ و زمین را در اختیار داشت و 

فوتبال مالکانه ای را ارائه کرد. 
  شیوه مربیگری مورایس چگونه 

است؟
نوع فوتبالی که مورایس در تیم فوتبال 
سپاهان پیاده می کند براساس روش های 
تاکتیکی مورینیو است، چون او سال های 
زیادی در کنار این مربی کار کرده است. 
تیم های مورینیو در ضدحملات فوق العاده 

هستند.
مهاجمان  زیاد  تعداد  مورد  در    

استقلال چه نظری دارید؟
 متأسفانه مشکل دیگر استقلال این است 
که در خط حمله، بازیکنان خوب زیادی دارد. 
همه این مهاجمان مدعی پوشیدن تیم ملی 
هستند. اگر در هر دیدار ساپینتو 2 مهاجم 
استفاده کند، ۶ مهاجم دیگر بیرون می مانند 
و این موضوع حاشیه زیادی برای تیم ایجاد 

خواهد کرد. 
  نظر شما در خصوص دیدار هفته دوم 

چیست؟
 در هفته اول ملوان مقابل پیکان شکست 
برتری  برای  فاکتور  مهم ترین  خورد. 
این تیم مقابل سایر تیم ها، زمین انزلی و 
تماشاگران شان است که در سال های گذشته 
عامل موفقیت آنها بوده است. مثل اینکه دیدار 
استقلال و ملوان در ورزشگاه قدیمی انزلی و 

بدون حضور تماشاگران انجام خواهد شد. 

خارج ازمستطیل سبز

 علی لطیفی: 
 تاکتیک 

»مورایس«  همانند 
»مورینیو« است

خبــــــر
 اظهارنظر جنجالی اوبامیانگ 

به گزارش ESPN، پیر اوبامیانگ مهاجم 
گابنی بارسلونا در یک برنامه تلویزیونی حاضر 
شد. این بازیکن در پاسخ به سوالات کوتاهی 
که از او شد پاسخ فوری داد که بعضی از آنها 
حاشیه های را برای این بازیکن به وجود آورد. او 
در این برنامه اعلام کرد که مسی را به رونالدو، 
رونالدینیو را به ریوالدو و ساموئل اتوئو را به 
تیری آنری ترجیح می دهد. و اما پاسخ جنجالی 
او به این سوال که به رئال مادرید علاقه دارد یا 
تاتنهام، او رئال مادرید را ترجیح داد. این مهاجم 
گابنی در پاسخ به این سوال که بنزما را ترجیح 
می دهد یا هری کین را که پاسخ داد: به بنزما 
علاقه بیشتری دارم. ابراز علاقه به رئال مادرید 
و بنزما در حالی که این مهاجم گابنی با پیراهن 
بارسلونا به میدان می رود گمانه زنی های را 
درباره احتمال جدایی این بازیکن از آبی اناری ها 
به وجود آورده است و حتی باعث خشم هواداران 
این تیم از او شده است. اوبامیانگ که زمستان 
سال قبل راهی بارسلونا شد در نیم فصلی که 
برای این تیم به میدان رفت عملکرد بسیار 
خوبی از خود نشان داد. پیوستن لواندوفسکی 
به آبی اناری ها باعث شده است تا خبرهای 
زیادی درباره قرار گرفتن اوبامیانگ در فهرست 
خروجی بارسلونا به گوش رسد البته ژاوی اعلام 

کرده که به این بازیکن نیاز دارد.

لیگ برتر چه زمانی جذاب می شود؟!

پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: مدیران باشگاه در 
زمان »استراماچونی« خیلی صحبت می کردند و ادعا داشتند؛ 
اما در عمل دیدیم که عملکرد ضعیفی از خود به جا گذاشتند. 
ستار همدانی اظهارداشت: در ابتدا باید بگویم اضافه شدن مهدی 
قائدی و محمد محبی قدرت تهاجمی استقلال را بالا می برد. 
حضور سیاوش یزدانی نیز در خط دفاعی تأثیرگذار است و با 
آرامشی که دارد نظم خاصی به خط دفاعی می دهد. تیم در حال 
تکمیل شدن است و باید به »ساپینتو« فرصت داد تا برنامه هایش 

را پیاده کند. ملوان تیم ریشه داری است و مقتدارنه به لیگ برتر 
صعود کرد. آنها انگیزه زیادی دارند و استقلال نباید هیچ بازی 
را دست کم بگیرد. همه بازی ها برای استقلال حکم فینال را 
دارد تا بتواند امسال از عنوان قهرمانی اش دفاع کند. وی در 
مورد ترافیک بازیکن در برخی از پست ها عنوان کرد: استقلال 
اهداف بزرگی را دنبال می کند و اگر در هر پست بازیکنانی 
باشند که جایگزین های خوبی هم داشته باشند، انگیزه و رقابت 
بیشتر خواهد شد. استفاده از این بازیکنان یک هنر است و باید 

دید ساپینتو چطور این کار را خواهد کرد. همدانی در واکنش 
به اعلام رأی پرونده شکایت آندره آ استراماچونی از استقلال 
گفت: به آجورلو به این دلیل نمره قبولی می دهم که با همه 
حواشی کارش را به خوبی انجام داد، آن هم برخلاف کسانی که 
در سال های گذشته ضعف مدیریت داشتند. باشگاه از نظر 
مالی وضعیت خوبی دارد و مطمئن هستم آجورلو می تواند 
مشکل بدهی به استراماچونی را حل کند. اگر چه دوستان قبلی 
می توانستند زودتر مشکل را حل کنند تا حداقل بدهی به این 
مقدار نمی رسید. خروجی آقایان فقط بدهی استراماچونی نیست 
و باید بابت خیلی از مسائل پاسخگو باشند. مدیریت مالی در هر 
مجموعه هنر است. سواد مالی نداشتند و اگر کمی به این مسائل 

اشراف داشتند شاید این اتفاقات نمی افتاد. 

 ستار همدانی: 

مدیران در زمان »استرا« فقط ادعا داشتند 

                  روحیه
شیطنت های قائدی در جریان سفر به انزلی 
از چشم عکاس باشگاه استقلال نیز دور نماند. 
تصاویر ثبت شده روحیه بالای قائدی را قبل از 
مسابقه دوم فصل برای استقلال نشان می دهد. 

             دیدار   
حسن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون در ادامه 
نشست های مشترک با مسئولان فدراسیون جهانی 
فوتبال با اعضای دپارتمان داوری و همچنین مسئولان 

امور مالی فیفا دیدار و گفت وگو کرد.

                              دنبال کننده   
 لوکادیا مهاجم جدید پرسپولیس که تنها یک 
جلسه تمرینی را با این تیم سپری کرده، در عرض 
چند روز توانسته تعداد دنبال کننده خود را از حدود 

صدهزار به بیشتر از ۵۰۰ هزار برساند.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  فارس: یورگن لوکادیا، مهاجم هلندی و جدید تیم 
پرسپولیس اولین تمرین خود را با این تیم انجام داد تا خود 
را آماده همراهی سرخپوشان در بازی های آینده کند. نکته 
جالب توجه درباره این بازیکن هلندی این است که به عنوان 
یک مهاجم شماره 4 را برای بازی کردن انتخاب کرده که 
این شماره پیش از این در سال های قبل بر تن سیدجلال 
حسینی بود. بعداز خداحافظی سیدجلال از فوتبال این 
شایعه به وجود آمد که شماره چهار در پرسپولیس به 
احترام او بایگانی شده اما این مهاجم با انتخاب شماره چهار 
نشان داد که چنین مساله ای صحت نداشته و شماره چهار 
بایگانی نشده است. شماره 4 در خیلی از تیم های فوتبال 
در سراسر دنیا شماره ای است که بر تن مدافعان می رود 
و اینکه یک مهاجم چنین شماره ای را انتخاب کرده یک 
اتفاق جالب توجه است؛ اما لوکادیا دلیل جالب توجهی 
برای پوشیدن این شماره دارد. او مدعی شده چون مادرش 
در روز چهارم یکی از ماه های میلادی به دنیا آمده، به همین 
خاطر این شماره را انتخاب کرده اما جالب اینجاست لوکادیا 
در تیم های قبلی خود چنین شماره ای را بر تن نکرده تا 
مشخص شود تاریخ تولد مادرش تنها یکی از دلایلی بوده 
که این مهاجم شماره چهار را انتخاب کرده است. زمانی که 
لوکادیا در باشگاه پرسپولیس حاضر شده بود تا قراردادش را 
امضا کند، به او گفته می شود که شماره های 4، 13 و 14 در 
لیست پرسپولیس خالی است و او باید از بین این شماره ها 

یکی را انتخاب کند. 

  در ادامه حواشی مربوط به اولین بازی کیلیان امباپه در 
فصل جدید برای پاری سن ژرمن که در ابتدای هفته جاری 
برابر مونپولیه بود، اکنون داستان جنجالی دیگری درباره او 
و دو هم تیمی اهل آمریکای جنوبی اش شکل گرفته است، 
داستانی حاکی از متحدشدن این دو نفر برای جلوگیری از 
بیشتری قلدرشدن نیمار. گویا امباپه به سبب امتیازاتی که 
از پاری سن ژرمن هنگام تمدید قرارداد 
گرفته احساس می کند که نسبت به 
سایر بازیکنان این تیم حقاب و گِل 
بیشتری در پارک دو پرنس دارد. 
درواقع چیزی که سبب شده 
چنین احساسی نسبت به او 
شکل بگیرد، رفتارهایش 
در بازی مقابل مون پولیه 
بود وقتی که برای زدن 
پنالتی دوم تیم با نیمار 
مشاجره ای کوتاه داشت، 
لیونل مسی با نیمار دست 
به یکی کرده اند تا نگذارند 
که قدرت امباپه در پارک 
دو پرنس به حدی برسد 
که بخواهد برای آنها هم 

قلدری کند. 

 بیــن المــلل

 تقابل سپاهان و نساجی 

»استقلال« به دنبال شکستن طلسم مقابل »ملوان« 

آرمان ملی: هفته دوم لیگ برتر در حالی از امروز آغاز 
می شود که در مهم ترین دیدارها تیم »ملوان« به مصاف 
»استقلال« می رود و »سپاهان« با »نساجی« دیدار خواهد کرد. 

  پیش بازی استقلال 
تیم فوتبال ملوان در حالی روز پنجشنبه میزبان استقلال 
است که نزدیک به 12 سال، در انزلی به استقلال نباخته 
است. دو تیم ملوان بندرانزلی و استقلال تاکنون 2۸ بار در 
ادوار مختلف لیگ برتر رودرروی یکدیگر قرار گرفته اند که از 
این بین استقلال در نیمی از دیدارها یعنی 14 دیدار پیروز 
بوده و در سوی دیگر ملوان تنها چهار بار مقابل استقلال طعم 
پیروزی را چشیده است، ضمن اینکه 10 بازی بین دو تیم نیز 
با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. در 2۸ رویارویی دو تیم 
در لیگ برتر ۷4 گل به ثمر رسیده که آمار خوبی در لیگ ایران 
به شمار می رود؛ از این ۷4 گل 4۷ گل برای استقلال و 2۷ گل 
برای ملوان به ثمر رسیده است. در آمار رویارویی دو تیم در 
بندرانزلی، ملوان عملکرد بهتری داشته و از 14 بازی برگزار شده 
در چهار دیدار پیروز بوده، استقلال نیز سه بار در انزلی موفق 
به شکست میزبان شده است. نکته جالب توجه از جدال های 
اخیر استقلال در بندرانزلی اینکه آخرین برد استقلال برابر 
ملوان در انزلی به هفتم آذرماه سال 13۸۹ بازمی گردد و از 
آن روز تاکنون، استقلال دیگر موفق به پیروزی در خانه ملوان 
نشده است. در این بین دو تیم پنج بار در انزلی به مصاف یکدیگر 
رفته اند که دو پیروزی برای ملوان و سه تساوی حاصل کار 
دو تیم بوده است. دو پیروزی آخر ملوان برابر استقلال که در 
لیگ های یازدهم و سیزدهم به دست آمد با نتیجه جالب چهار 
بر دو رقم خورد که بهترین پیروزی های ملوان مقابل استقلال 

به شمار می رود. 

  ورزشگاه ها 
سازمان لیگ دیروز )چهارشنبه( با صدور اطلاعیه ای رسمی 
اعلام کرد: »تمامی ورزشگاه های میزبان مسابقات لیگ برتر که 
به سامانه فروش بلیت الکترونیک و گیت کنترل هواداران جهت 
ورود به ورزشگاه مجهز شده باشند، در صورت تصویب شورای 
تأمین استان و اخذ تأییدیه های لازم می توانند طبق پروتکل ها 
و دستورالعمل های قبلی تا سقف 30 درصد ظرفیت ورزشگاه 
اقدام به بلیت فروشی کنند.« طبق این اطلاعیه ای سازمان 
لیگ، اولین شرط میزبانی تیم ها در هفته دوم لیگ برتر، وجود 
سامانه بلیت فروشی الکترونیک و گیت کنترل هواداران در 
ورزشگاه ها خواهد بود که بررسی های ابتدایی در این زمینه 
نشان می دهد سه ورزشگاه میزبان در هفته دوم لیگ برتر 
به سیستم بلیت فروشی الکترونیک و گیت کنترل هواداران 
مجهز نیستند. براساس این گزارش، ورزشگاه های مرحوم 
سیروس قایقران انزلی، شهید باهنر کرمان و پاس قوامین تهران 
به دلیل عدم وجود سامانه بلیت فروشی الکترونیکی و گیت 
کنترل هواداران عملا نمی توانند میزبان هواداران در هفته دوم 
لیگ برتر باشند. بنابراین با توجه به این شرایط، ورزشگاه های 
آزادی تهران، نقش جهان اصفهان، اختصاصی مس رفسنجان، 
شهید سردارسلیمانی تبریز و تختی آبادان شرایط ابتدایی برای 
میزبانی از تیم های خود در هفته  دوم لیگ برتر را دارند و باید 
منتظر تصویب شورای تأمین استان و اخذ تأییدیه های دیگر 

برای حضور تماشاگران در ورزشگاه باشند. 
  پیش بازی سپاهان 

در یکی از حساس ترین دیدارهای هفته دوم لیگ برتر تیم 
فوتبال سپاهاغن که هفته گذشته موفق به شکست استقلال، 
مدافع عنوان قهرمانی در ورزشگاه آزادی شد در اولین بازی 

خانگی فصل خود به مصاف نساجی مازندران خواهد رفت. تا 
پیش از شروع فصل، ابهامات زیادی درمورد کیفیت سپاهان 
وجود داشت، زیرا این تیم چند بازیکن تأثیرگذار خود را از 
دست داده بود و از سوی دیگر با توجه به شناخت نداشتنِ 
اهالی فوتبال از سرمربی جدید، پیش بینی درباره عملکرد 
سپاهان کمی مشکل بود. با این حال اما بازی حساب شده و 
پیروزی شیرین هفته گذشته باعث شد توجه همگان به سوی 
سپاهان و »مورایس« پرتغالی جلب شود و حالا می توان با 
شناخت بیشتری در مورد تیم مورایس صحبت کرد. آنچه از 
سپاهانِ مدل »مورایس« در هفته اول مشخص بود، سبکی 
شبیه به تیم های خوزه مورینیو است؛ سبکی که با بازی بسته 
و حملات سریع و زهردار همراه است و اگر به خوبی اجرا شود 
می تواند در لیگ ایران که تیم ها کمتر در فاز تهاجمی خلاقیت 
دارند جواب دهد. سپاهان که با توجه به برتری دو گله در هفته 
نخست صدرنشین جدول در پایان هفته شد، امیدوار است با 
پیروزی مقابل نساجی به صدرنشینی خود در جدول ادامه دهد 
و با توجه به آمادگی خوبی که از همان هفته اول نشان داد، 
امتیازات خوبی در ابتدای فصل به دست آورد و توانست با رقبا 
فاصله مطمئنی ایجاد کند. نکته جالب درمورد قرعه سپاهان در 
این فصل دو بازی ابتدایی این تیم مقابل قهرمانان لیگ و جام 
حذفی فصل گذشته است، شاگردان مورایس در هفته نخست 
قهرمان لیگ را شکست دادند و در هفته دوم میزبان قهرمان 
جام حذفی هستند. نساجی که به دلیل آماده نبودن زمین 
ورزشگاه وطنی قائم شهر در هفته اول در ورزشگاه نقش جهان از 
مس رفسنجان پذیرایی کرد، برای دومین هفته متوالی در این 
ورزشگاه به میدان می رود که البته این هفته به عنوان تیم مهمان 
مقابل رقیب قرار می گیرد. قهرمان فصل گذشته جام حذفی 
در حالی این فصل را آغاز کرده است که دیگر ساکت الهامی، 
به عنوان سرمربی روی نیمکت این تیم حضور ندارد و حمید 
مطهری، دستیار فصل گذشته یحیی گل محمدی هدایت این 
تیم را برعهده دارد. آنها در هفته نخست در حالی که با یک گل 
از مس رفسنجان پیش بودند، درنهایت با دریافت گل تساوی به 

یک امتیاز رضایت دادند. 
  برنامه هفته دوم لیگ: 
  پنجشنبه 27 مردادماه

ملوان بندرانزلی -  استقلال، ساعت 1۹
مس رفسنجان -  گل گهر سیرجان، ساعت 20و30 

سپاهان  -  نساجی مازندران، ساعت 21
  جمعه 28 مردادماه

تراکتور -  ذوب آهن، ساعت 1۸و30
مس کرمان -  پیکان، ساعت 1۹و30

هوادار -  نفت مسجدسلیمان، ساعت 1۹و30
صنعت نفت آبادان -  آلومینیوم اراک، ساعت 20و30 

پرسپولیس -  فولادخوزستان، ساعت 20و30 

 مهدی تارتار: 

توهمات ذهن های بیمار برایم مهم نیست 
سرمربی ذوب آهن در مورد تقابل با پرسپولیس در هفته 

نخست و بازی هفته دوم تیمش صحبت کرد.
  دیدار با پرسپولیس 

مهدی تارتار در خصوص تقابل شاگردانش با پرسپولیس در 
هفته نخست بازی ها اظهارداشت: بازی سختی داشتیم و فکر 
می کنم عملکرد خوب و قابل قبولی هم از خودمان ارائه دادیم. 
توانستیم برنامه هایمان را در زمین پیاده کنیم و فکر می کنم 
روی برخی موقعیت ها اگر با دقت تر و خوش شانس تر بودیم 
می توانستیم به گل برسیم و حتی برنده بازی باشیم ولی نشد و 
در نهایت امتیازات در این بازی تقسیم شد. جا دارد از بازیکنانم 
هم تشکر کنم که همه وجودشان را در این بازی گذاشتند و 

دستورات تاکتیکی را به خوبی اجرا کردند.
  اخراج بازیکن ذوب آهن

وی در مورد اخراج نادر محمدی در این بازی عنوان کرد: بحث 
در مورد اخراج محمدی زیاد است ولی تصمیم داور چه درست 
باشد چه غلط به نظرم محمدی خودش بی احتیاطی کرد و با این 
بی احتیاطی تیم ما را به دردسر انداخت و از این بابت حتما با او 
برخورد خواهیم کرد. دقت کنید تا قبل از 10 نفره شدن بازی در 
کنترل ما بود، ولی بعداز آن پرسپولیس به ما فشار آورد و از آنجا 

به بعد تا پایان بازی مجبور بودیم دفاع کنیم و تحت فشار قرار 
گرفتیم و باز خدا را شکر که اتفاق بدی رخ نداد .

  پنالتی؟!
سرمربی ذوب آهن در مورد صحنه مشکوک به خطای دست 

در محوطه جریمه پرسپولیس گفت: در این مورد من 
به نظر کارشناسان داوری احترام می گذارم و 

هرچه آنها گفته اند درست است. چون خودم 
کنار زمین نبودم و از نزدیک ندیدم ولی آنطور 
که فیلم بازی مشخص بود انگار دست باز 
شده بود و فکر می کنم در این شرایط خطای 

دست باشد.
  حرف و حدیث

تارتار در مورد اینکه بعداز بازی فصل قبل 
که مقابل پرسپولیس عملکرد خوبی 

داشتند بازهم حرف وحدیث ها 
پیش از این بازی مطرح شد، 
توضیح داد: من واقعا به این 
و  ندارم  توجهی  دیگر  مسائل 
تمرکزم روی کار خودم است. 

یکسری ذهن های بیمار در فضای مجازی هرچه می خواهند 
می گویند و کسی هم جلودارشان نیست. من آنها را به خدا 
واگذار کردم و توجهی به این مسائل ندارم و دیگر نمی خواهم 

در موردش صحبت کنم.
  دیدار با تراکتور 

وی در مورد بازی هفته دوم با تراکتور اظهارکرد: تراکتور تیم 
خوبی این فصل تشکیل داده و یک سرمربی با تجربه و کارنامه دار 
به اسم بردیف روی نیمکت دارد و بازی هفته اول آنها با گل گهر 
را هم دیدیم. به نظرم کار سختی در تبریز داریم ولی برای سه 
امتیاز وارد زمین خواهیم شد و امیدوارم بتوانیم دست 
پر خارج شویم. سرمربی ذوب آهن در رابطه با آخرین 
وضعیت سینا اسدبیگی خاطرنشان کرد: باشگاه به طور 
جدی پیگیر وضعیت اسدبیگی است و مطمئن باشید در 
این مساله کوتاه نخواهیم آمد. اول اینکه غیرممکن است 
یک بازیکن بدون قرارداد در تمرینات تیم شرکت کند و با 
تیم به اردو بیاید و در پیش فصل حاضر باشد. ضمن 
اینکه کار اسدبیگی غیراخلاقی هم بود چرا که 
چند روز مانده به شروع لیگ دست ما را 
در پوست گردو گذاشت. اگر از روز اول 
می گفت نمی خواهم بمانم ما یک 
فکری می کردیم و جانشین برایش 
جذب می کردیم ولی حالا دچار 

مشکل شده ایم.

در حالی که بیست ودومین دوره لیگ برتر را آغاز کرده ایم، 
اما نواقصی که از گذشته وجود داشته کماکان ادامه دارد و 
این موضوع مانع افزایش کیفیت مسابقات می شود. هنوز 
زیرساخت های کافی را برای لیگ حرفه ای نداریم و فقدان 
سیستم کمک داور ویدئویی نیز مرتفع نشده است. در 
چنین شرایطی برخی باشگاه ها که مدعی قهرمانی هستند 
هزینه های بسیار زیادی را صرف جذب مربی و بازیکن 
خارجی می کنند؛ اما نباد انتظار داشتف این مربیان  که 
در شرایط سخت افزای و نرم افزای مناسب خروجی خوبی 
داشته اند در ایران هم به همان اندازه موفق باشند، چون 
امکاناتی در سطح انتظارشان در اختیار این اشخاص قرار 
نگرفته است. ضمن اینکه بدقولی مالی هم داریم و مشکلاتی 
از این دست هم ایجاد می کنیم. درباره تقابل پرسپولیس 
و فولاد خوزستان در هفته دوم لیگ برتر با توجه به این 
موضوع که لیگ در هفته های ابتدایی قرار دارد نباید انتظار 
داشته باشیم نمایشی فوق العاده را از این دو تیم ببینیم 
ولی در صورت حل شدن معضل حضور تماشاگران در 
ورزشگاه ها، دور از انتظار نیست بازی زیبایی را از سوی هر 
دو تیم نظاره گر باشیم. پرسپولیس با جذب »لوکادیا« تیم 
کاملی شده چون تنها در بخش حمله بازیکن جذب نکرده 
بود. بازیکنان قابلی به سرخپوشان اضافه شده اند، اما نباید 
انتظار داشت آنها خیلی زود به شناخت متقابل از هم برسند 
و با درک دقیقی از نوع بازی هم در زمین ظاهر شوند. البته 
که در بازی نخست با ذوب آهن هم صاحب توپ و میدان 
پرسپولیس بود، ولی از فرصت ها به بهترین شکل استفاده 
نشد تا این بازی با سه امتیاز برای سرخپوشان همراه نشود.  
لوکادیا، بازیکن خوبی بوده و در آیندهوون توانایی های 
بالای خود را در گلزنی ثابت کرده است. او با قراردادی یک 
میلیون یورویی به پرسپولیس پیوسته و اگر به درستی مورد 
حمایت باشگاه قرار بگیرد زود به شرایط ایده آل گذشته بر 
می گردد. باید به او فضای کافی داد و کمک کرد تا با آرامش 
شرایط حاکم بر فوتبال ایران را مورد ارزیابی قرار دهد. قطعا 
این مهاجم هلندی که در سطح اول فوتبال اروپا بازی کرده، 
در پرسپولیس می تواند روزهای خوشی را سپری کرد. نباید 
هواداران انتظار داشته باشند او سریع تر از حد انتظار با دیگر 
بازیکنان تیم هماهنگ شود و بتواند مشکل گلزنی تیم را رفع 
کند. لوکادیا سابقه گلزنی به تیم های زیادی را در کارنامه 
دارد و اگر توقع نابه جایی از او ایجاد نشود شاید بتواند در 
جدول گلزنان هم جایگاه خوبی را داشته باشد اما نمی توان 
با بالابردن توقع از وی و گذاشتن شرط کسب عنوان آقای 
گلی، فشار منفی به او وارد کرد. سپاهان و استقلال با جذب 
دو مربی مطرح خارجی و همچنین صرف هزینه های زیاد در 
فصل نقل وانتقالات به دنبال ارائه بازی های متفاوتی هستند. 

سال  پنجم
شماره   1348


